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Verslag Algemene vergadering Dorpscoöperatie 
America: d.d.: 28-10-2021 

Verhinderd: Joop Geurts, Afwezig Samen creatief.   
Aanwezig: Bestuur: Jac Th., Ger V., Hay M. 
Vertegenwoordigers van alle activiteiten: Mien C, Ans G., Peter H., Marco H. , 
Margaret V. , Leo G. en Mark W. , Fien Sw., Til H., Ellen J., Geert V.  
 

1. Verslag Jaarvergadering 17-5-2021 
Wordt onder dankzegging goed gekeurd. Geen op- aanmerkingen.  
 

2. Huidige stand van zaken bij de diverse onderdelen van de werkgroepen. 
Vervoer in America het begint weer een beetje te lopen met het vervoer. We zitten nog niet op het 
niveau van voor corona. Er zijn weer een 3-tal chauffeurs bijgekomen. We zitten weer op niveau, De 
contracten met de Provincie over voortzetting gaan waarschijnlijk doorlopen tot 2027.  
 
Koersballen – hebben flink wat minder leden. Ze zitten nu op ca. 16 leden, verdeeld over 2 matten. Er is 
onduidelijkheid over de financiën en over wie er nu wel of niet deelneemt en wie er nu wel of niet betaalt 
en wil betalen en hoeveel. Het is voor een aantal veel geld.  
 
Eetpunt : eigenlijk te weinig eters. De eters, die er komen vinden het fijn en lekker. Ze komen net rond 
met de huidige prijzen.  
 
DUO fiets America: is goed aangeslagen. Bij goed weer wordt er volop gefietst. De meeste deelnemers 
hebben hun eigen fietsmaatje (veelal een familielid). Er zijn een stuk of 8 fietsmaatjes, maar deze hoeven 
nauwelijks ingezet te worden. Sommige fietsmaatjes zoeken zelf iemand om mee te gaan fietsen. De 
vrijwillige financiële bijdrage werkt goed.  
 
De Perdsvottenbuurt: Vanuit de prijsvraag “Trots op mijn buurt” is er een AED aangeschaft voor de buurt. 
Super. Er is contact met de AED club van Peter Hesp voor een AED cursus. De speeltoestellen worden wel 
gebruikt, vooral door de jeugd. Het onderhoud van het groep is nog helemaal afgekaart. Er wordt een 
contract opgesteld met de gemeente. DCA is contractant.  
 
AED America: in augustus weer opgestart. Het gaat in totaal om ca. 40 AED-ers. In mei / juni wordt er 
weer een nieuwe cursus opgestart. Hiervoor zijn al aanmelding. Contact met de Perdsvottenbuurt is er 
n.a.v. de plaatsing van een AED apparaat.  
 
Computerclub America: afgelopen week weer opgestart met 5 deelnemers. Het gaat hierbij om PC gebruik, 
op aanvraag ook over app gebruik. Lastig om het algemeen te houden omdat er zoveel verschil is in 
apparatuur. Mogelijk via oproepen in het Peelklokje een thema bijeenkomst organiseren.  
 
Kienen voor ouderen: zij redden het net, komen dus kieners tekort.  
 
De Hoeskamer: zij zien een onverwachte groei van het aantal gasten. Vanaf aug. 21 zijn er een stuk of 8 
gasten bijgekomen, vooral door persoonlijk te gaan vragen. Na 3 keer op “proef” blijven mensen hangen 
en genieten van het gezelschap. De plannen om hele dagen te gaan doen, zijn even geparkeerd.  
 
Repaircafe: Zij zijn weer opgestart in het LaefHoes. Dit loopt prima.  
 
Samen creatief: onbekend. Zij zijn niet aanwezig.  
 

3. Financiën. Er zijn wat financiële zaken onlangs  geregeld, zoals 
subsidieaanvragen 2022 (ingediend voor 1-10-2021) en financiële stukken 
voor accountant  (tbv Kamer Van Koophandel). Deze accountantsverklaring 
wordt gemaakt door Rob Keijsers. De stukken zijn toegestuurd. Ze moeten 
nog getekend worden. 
Er zijn ook nog wat toegezegde gelden vanuit de gemeente onderweg. De 
verwachting is dat het resultaat ongeveer hetzelfde zal zijn als eind 2020.  
Ook is er coronasteun toegekend door de gemeente.  
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Het solidariteitsprincipe is en blijft nog steeds van kracht.  
 

4. Samenstelling bestuur. Veel activiteiten binnen DCA, die vanwege corona 
lang stil hebben gestaan zijn weer opgestart.  

We zitten echter nog steeds met een bestuurlijk probleem. 
De oproep in de Jaarvergadering van 17-5-2021 (zie bijgevoegd verslag) en de 
oproep in de brief van Mark Wijnhoven-(Perdsvotten) heeft er niet toe geleid dat er 
nieuwe mensen in het bestuur zijn toegetreden. 
Jac Thijssen heeft eerder aangegeven te stoppen met het penningmeesterschap en 
het voorzitterschap van de DCA. Ger Vervoort is het enige bestuurslid dat 
toegevoegd is namen ViA (Vervoer in America).  
 
In deze algemene vergadering doen we een ultieme poging om met de dan 
aanwezigen, een nieuwe voorzitter en penningmeester te kiezen en eventueel een 
secretaris. Op een duidelijke vraag van het huidige bestuur zijn er geen mensen, 
die het bestuurlijk werk over willen nemen. 
 

5. Hoe gaan we verder? Door de voorzitter zijn een 2-tal opties benoemd, 
als er geen nieuw bestuur gevormd kan worden:   

a. De DCA ontbinden=stoppen, of 
b. De DCA als geheel (dus ook bestuurlijk) onderbrengen bij de nieuw 
opgerichte coöperatie America Left. 
Aanvulling:  
c. Er is nog een tussenvorm: de activiteiten, die nu onder DCA vallen maken 
zelf de keuze om aan te sluiten bij de Vitaliteitscooperatie of kiezen ervoor zelf op 
eigen houtje verder te gaan.  
 
Hay Mulders geeft een uitleg over de plannen van de nieuwe Vitaliteitscooperatie 
America Left. Ondanks dat er overlap is, zitten er toch een aantal verschillen 
tussen de beide coöperaties. Er is een 1e overleg geweest tussen beide coöperaties 
en America Left heeft ook al een standpunt ingenomen hierover: 
 
Standpunt Vitaliteitscoöperatie America Left inzake Dorps-coöperatie America  
Indien de Dorps coöperatie overgaat tot ontbinding en beëindiging is de 
Vitaliteitscooperatie (VC) bereid om de, thans onder de DCA vallende activiteiten, 
als zij dit wensen, op termijn over te nemen.  
De VC staat het statutair toe dat individuen, groepen en rechtspersonen toetreden 
tot de VC. (Leden kunnen meerderjarige natuurlijke personen en rechtspersonen zijn.  
Ook samenwerkingsverbanden zonder rechtspersoonlijkheid (maatschappen, __ vennootschappen 
onder firma, commanditaire vennootschappen) kunnen lid zijn van de coöperatie. Het lidmaatschap 
van een dergelijk samenwerkingsverband _ betekent het lidmaatschap van de gezamenlijke 
vennoten. Het  samenwerkingsverband wordt daarbij beschouwd als één lid) . 
 
Op dit moment (28-10-2021) is het bestuur van de VC druk bezig om haar eigen 
organisatie vorm te geven.  
De weg naar een overname zal realistisch en haalbaar moeten zijn. Het is goed om 
samen een tijdspad uit te zetten.  
De overgangsperiode is nodig om de ontbinding van DCA af te werken, de 
vereffening te doen plaatsvinden en de diverse groepen over te hevelen naar de 
VC. 
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Er is al contact geweest tussen Jac en 2 leden van de VC ( Peter vd Coelen en 
Sander Staaks)  om elkaar te informeren over wat het e.e.a. inhoudt.  
Ook is het Jaarverslag 2020 opgestuurd en het financieel overzicht.  
 
Uit de bestuursvergadering van VC America Left van 26-10-2021 j.l. 
Voorkomen moet worden dat verenigingen / activiteiten die nu gebruik maken van 
de diensten van de Dorpscoöperatie de dupe worden / moeten stoppen. 
Vitaliteitscoöperatie (of Stichting America Welzijn) wil op termijn, zodra de 
coöperatie/stichting dat kan, taken overnemen zodat continuïteit is gegarandeerd. 
 
Inzet is om afspraken te maken over een ‘overgangsperiode’. 
Besluit: Vitaliteitscoöperatie / Stichting America Welzijn neemt (op termijn) de 
rol/taken van de Dorpscoöperatie over. 
Met dit gegeven wordt aan de diverse aanwezige groepen gevraagd naar hun 
standpunt t.a.v. toetreding tot de nieuwe coöperatie. . 
 
Vervoer in America 
ViA wil ook meegaan naar de VC America Left t.z.t. Zij hebben sowieso een 
rechtspersoon nodig om het Vervoer in America te continueren. De 
subsidieaanvraag voor de komende 5 jaar zit er aan te komen.  
 
Koersballen 
Zij zijn er nog niet uit. De financiën en de zaalhuur vormen een probleem. 
Daarnaast is het niet helemaal duidelijk wie er allemaal meedoet momenteel en 
wat men er voor over heeft. Fien gaat die uitzoeken en sluit dit kort met Jac Th.  
 
Eetpunt 
Wil graag aansluiten .  
 
DUO fiets America 
Voor dit project is alleen geld geparkeerd bij DCA. Kan moeiteloos ondergebracht 
worden bij VC. DE fondswerving is gegaan via DCA. Zij sluiten aan.  
 
De Perdsvottenbuurt 
Zij willen in principe wel aansluiten. Ze willen dit graag eerst nog bespreken met 
de achterban. Het e.e.a. is afhankelijk van de voorwaarden in de nieuwe situatie.  
 
AED America 
Wil graag aansluiten .  
 
Computerclub America 
Wil graag aansluiten .  
 
Kienen voor ouderen 
Wil graag aansluiten .  
 
De Hoeskamer 
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De Hoeskamer wil graag mee overstappen. Doelstelling past ook prima binnen de 
VC. Het gaat bij ons voornamelijk om financiële zaken en om aanvraag subsidie bij 
de gemeente. Wat deze nieuwe coöperatie inhoudt  wordt tzt. uitgelegd via een 
powerpoint in de Hoëskamer 
 
Repaircafe 
Het mooist zou zijn als het DCA blijft bestaan. Uiteraard zien zij de voordelen van 
het georganiseerd verder gaan voor het Repaircafé in de nieuwe coöperatie .  
 
Samen creatief 
Zij zijn afwezig.  
 
Dorpsraad America 
Jammer dat het niet onder DCA verder kan. We zullen wel iets moeten.  
 
St. Aan de Brug 
 

Vervolgstappen: 
Het is onduidelijk hoe een ontbinding geregeld dient worden. In de 
statuten staat hier wel iets over: zie artikel 31 / 30 (ontbinding en 
vereffening) in de bijlage.  
Het zal sowieso in een algemene vergadering plaats moeten vinden.  
We gaan met notaris Tolsma in overleg wat er mogelijk is en hoe het 
e.e.a. dan geregeld dient te worden. Intussen is er een afspraak met 
Notaris Tolsma voor 8 nov. A.s. om 9.00 uur. Peter Hesp en Hay Mulders 
gaan hier in ieder geval naar toe.  
 
6. Rondvraag 
a. Geert Vogelzangs: De Jaarvergadering van Aan de Brug. Men heeft een 

moeilijke tijd gehad, ook financieel. Energie wordt lastig als het zoi doorgaat 
met de hoge prijzen. Ook bestuurlijk is het moeilijk om de bezetting goed te 
houden. De tarieven voor de huur zullen gaan veranderen. De afgelopen tijd is 
er flink geïnvesteerd in de toegankelijkheid, de aankleding en de akoestiek.  
en sluiting. 

b. Hay Mulders: Diverse activiteiten in Aan de Brug hebben het lastig. Goed om 
weer eens te laten zien wat er allemaal gedaan wordt, wat het allemaal 
inhoudt en of we niet wat mensen over de streep te kunnen trekken. Meer in 
de vorm van voorheen: Kom aan de Brug. Goed om dit samen een keer op te 
pakken.  

c. Op 9 december is er een informatiebijeenkomst over de subsidies voor de 
komende jaren. Enkele mensen gaan hier zeker naar toe. We zullen meenemen 
om activiteiten waar recreatie, beweging en ontmoeting centraal staat (zoals 
een aantal van onze activiteiten) ook in aanmerking komen voor een 
stimuleringsbijdrage, zeg maar subsidie.  

Sluiting door Jac . 
 
Verslag Hay Mulders  


